



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
301639440	BACCARAT	7, 8, 9	24-12-2010	Sky Chain Trading Limited 2001 Central Plaza, 18 Harbour Road, Wanchai, HONG KONG	DLA Piper Hong Kong 17th Floor, Edinburgh Tower, The Landmark, 15 Queen's Road, Central, HONG KONG
301652553	ZWF 张万福	35	20-08-2010	香港謝瑞福珠寶集 團(中國)有限公司 香港 九龍彌敦道 208-212 號 四海大 廈 10 樓 1001 室	香港知識產權代理 香港 九龍尖沙咀漆咸道南 115 號達成商業大廈 10 樓
301756170	BRI FERRIER	35, 36	03-12-2010	The Firm of Ferrier Hodgson Level 13, 225 George St, Sydney, NSW 2000, AUSTRALIA	Simmons & Simmons 35th Floor, Cheung Kong Center, 2 Queen's Road Central, HONG KONG

301778635		29, 30, 40, 43	18-02-2011	PMC CENTURY LIMITED (嘉詠世紀有限公司) Flat 123, M2/F., Commercial Complex, Tsui Ping North Estate, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong	K.C. HO & FONG, Solicitors & Notaries 18th Floor, Henley Building, No.5 Queen's Road Central, Hong Kong
301778644		29, 30, 40, 43	18-02-2011	PMC CENTURY LIMITED (嘉詠世紀有限公司) Flat 123, M2/F., Commercial Complex, Tsui Ping North Estate, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong	K.C. HO & FONG, Solicitors & Notaries 18th Floor, Henley Building, No.5 Queen's Road Central, Hong Kong
301828152		30	08-04-2011	COMPAGNIE DES SALINS DU MIDI ET DES SALINES DE L'EST 137 RUE VICTOR HUGO, 92300, LEVALLOIS-PERRET, FRANCE	WENPING & CO. 1701 Tung Wai Commercial Building, 111 Gloucester Road, HONG KONG